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   Komisia regionálneho rozvoja 

 Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

 

 

Košice: 05.04.2023  

Číslo: 02652/2023/ORRUPZP- 

Vybavuje: Ing. Barbora Kováčová 

e-mail: barbora.kovacova@vucke.sk  

Telefón: 055/6196 658 

 Mobil: 0948 640 017   

 

 

ZÁPISNICA 

 

z 3. rokovania Komisie regionálneho rozvoja Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja, 

konaného dňa 04.04.2023 

na Úrade Košického samosprávneho kraja, Námestie Maratónu mieru č. 1 v  Košiciach zasadačka č. 

242 (1. poschodie). 

 

PROGRAM  ROKOVANIA 

1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania 

2. Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie 

3. Záverečný účet Košického samosprávneho kraja za rok 2022  

4. I. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2023 

5. Pravidlá kontrolnej činnosti Útvaru hlavného kontrolóra Košického  samosprávneho kraja 

6. Založenie obchodnej spoločnosti „H2 EKOBUS KSK, s.r.o.“ 

7. Schválenie koncepcie cyklodestinácie Tokaj a schválenie koncepcie cyklodestinácie 

Medzibodrožie 

8. Schválenie realizácie a podania projektu H2EU EAST GATE v rámci programu Horizon 

9. Schválenie podania a realizácie projektu v rámci výzvy IROP-PO7-SC76-2021-80- 

predprojektová príprava 

10. Vstup KSK do Digitálnej koalície – iniciatívy Národnej koalície pre digitálne zručnosti a 

povolania Slovenskej republiky 

11. Schválenie Štatútu Agentúry na podporu regionálneho rozvoja Košice n. o. 

12. Informatívna správa o činnosti Zastúpenia Košického samosprávneho kraja pri EÚ v 

Bruseli  

13. Bod z plánu úloh: pripraviť podklady pre diskusiu v komisii pre vypracovanie dokumentu 

Stratégia rozvoja kúpeľníctva na území KSK  

14. Návrhy, podnety a požiadavky  

15. Rôzne 

16. Záver 

 

K bodu č. 1   

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

Vyjadrenie: 

Predsedníčka komisie privítala členov komisie a  všetkých prítomných a otvorila 3. rokovanie Komisie 

regionálneho rozvoja. Predsedníčka komisie upozornila prítomných o vyhotovení zvukového záznamu 

použitím diktafónu výlučne pre potreby zhotovenia zápisnice.  

 

Z celkového počtu 25 členov komisie bolo prítomných 18 členov komisie, čo je nadpolovičná väčšina 

a komisia je uznášaniaschopná. Predsedníčka uviedla, že návrh programu rokovania komisie 
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a materiál na rokovanie bol vopred zaslaný všetkým členom komisie e-mailom. K návrhu programu 

rokovania komisie pripomienky neboli. 

 

Diskusia: 

K bodu č.1 diskusia neprebehla. 

 

Záver: 

Predsedníčka komisie požiadala členov komisie o hlasovanie o programe rokovania. 

 

Uznesenie č. 7/2023 

Komisia regionálneho rozvoja schvaľujem program rokovania komisie podľa predloženého návrhu 

 

Hlasovanie č. 1:  

Prítomní: 18 

Za: 18     Proti: 0   Zdržal sa: 0 

Predsedníčka komisie skonštatovala, že program 3. rokovania komisie bol schválený. 

 

K bodu č. 2 

Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie 

Vyjadrenie: Z posledného rokovania komisie, evidujeme len požiadavku na tajomníčku komisie. 

Odpoveď bola členom zaslaná prostredníctvom emailu. Tajomníčka komisie informovala členov aj 

prezenčne na rokovaní.  

 

Diskusia: Mgr. Ing. Miloš Ihnát poďakoval za detailné spracovanie.  

 

Záver: Predsedníčka komisie ukončila diskusiu.  

 

Uznesenie č. 8/2023 

Komisia regionálneho rozvoja berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení a požiadaviek.  

  

Hlasovanie č.2: 

Prítomní: 18 

Za: 18     Proti: 0     Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 3 

Záverečný účet Košického samosprávneho kraja za rok 2022  

Vyjadrenie: Materiál predstavili Ing. Martin Sokol a Ing. Kvetoslava Lipovská z Odboru financií 

Úradu Košického samosprávneho kraja. 

 

Diskusia: K materiálu diskusia neprebehla.  

 

Záver: Predsedníčka komisie požiadala členov komisie hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 9/2023 

Komisia regionálneho rozvoja odporúča Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja materiál 

prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu na uznesenie. 
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Hlasovanie č.3: 

Prítomní: 18 

Za: 18     Proti: 0     Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 4 

I. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2023 

Vyjadrenie: Materiál predstavili Ing. Martin Sokol a Ing. Kvetoslava Lipovská z Odboru financií 

Úradu Košického samosprávneho kraja 

 

Diskusia: K materiálu diskusia neprebehla.  

 

Záver: Predsedníčka komisie požiadala členov komisie hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 10/2023 

Komisia regionálneho rozvoja odporúča Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja materiál 

prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu na uznesenie. 

 

Hlasovanie č.4: 

Prítomní: 18 

Za: 18     Proti: 0     Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 5 

Pravidlá kontrolnej činnosti Útvaru hlavného kontrolóra Košického  samosprávneho kraja 

Vyjadrenie: Materiál predstavil hlavný kontrolór Úradu Košického samosprávneho kraja – Ing. Jozef 

Hudák..  

 

Diskusia: k materiálu diskusia neprebehla.  

 

Prišiel 1 člen komisie: 19 členov 

Záver: Predsedníčka komisie požiadala členov komisie hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 11/2023 

Komisia regionálneho rozvoja odporúča Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja materiál 

prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu na uznesenie. 

 

Hlasovanie č.5:  

Prítomní: 19 

Za: 19     Proti: 0     Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 6 

Založenie obchodnej spoločnosti „H2 EKOBUS KSK, s.r.o.“ 

Vyjadrenie: Materiál predstavil – Ing. Radovan Hužvík, konateľ IDS Východ, s. r. o 

 

Diskusia:  



4 

 

K materiálu diskutovali Mgr. Ing. Miloš Ihnát, Ing. Iveta Rušinová; JUDr. Ing. Slavomír Borovský; 

Michal Rečka; Ing. Igor Petrik, RNDr. Martin Smrčo a Ing. Milan Lesňák. Na otázky im odpovedal 

Ing. Radovan Hužvík a JUDr. Boris Bilčák, riaditeľ Úradu Košického samosprávneho kraja.  

 

Predmetom diskusie boli:  

 Oprávnenými aktivitami je aj budovanie záchytných parkovísk.  

 Poslanci poprosili o presnenie názvu materiálu, keďže predmetom rokovania na dopravnej 

komisii bol materiál s iným názvom. 

 Poslanci poprosili o vysvetlenie v súvislosti s typom obchodnej spoločnosti, ktorý bol vybraný 

a jej právnym opodstatnením, predmetom činnosti, sídlom spoločnosti, priestormi, finančným 

krytím a podobne (s.r.o. je založená za účelom zisku).  

 Pochválili materiál a podporili návrh na vznik novej obchodnej spoločnosti, rovnaké otázky 

sme si kládli by založení IDS Východ a dnes sme vďačný za jej fungovanie a činnosť.  

 Poslancom chýbali informácie k personálnym otázkam (konateľ, dozorná rada a pod. ). 

Predmetné bude prediskutované v rámci poslaneckých klubov.  

 Uvažovalo sa s prepojením na odbor školstva a obce a mestá. Novo založená spoločnosť 

počíta s duálnym vzdelávaním, v materiály o predmetnom sa pojednáva na str. 21 a 22.   

 Stanovy a štatút sú súčasťou materiálu. 

 Požiadali o informácie k finančnému plánu, právnej analýze a ekonomickej analýze. JUDr. 

Boris Bilčák informoval, že právna analýza bola urobená a máme ju k dispozícií, zároveň 

ponúkol poslancom individuálne konzultácie k tejto téme.  

Odišiel jeden člen komisie: 18 členov 

 

Záver: Predsedníčka komisie požiadala členov komisie hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 12/2023 

Komisia regionálneho rozvoja odporúča Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja materiál 

prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu na uznesenie. 

 

Hlasovanie č.6:  

Prítomní: 18 

Za: 18     Proti: 0     Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 7 

Schválenie koncepcie cyklodestinácie Tokaj a schválenie koncepcie cyklodestinácie 

Medzibodrožie 

Vyjadrenie: materiál predstavila Viera Štupáková – koordinátorka v rozvoji cykloturistickej dopravy a 

cykloturistiky. 

 

Diskusia: Ing. Igor Petrik požiadal o informáciu kedy budú dopracované ďalšie cyklokoncepcie. Na 

predmetné sú vyčlenené finančné prostriedky v rámci rozpočtu roka 2023. RNDr. Martin Smrčo 

požiadal o  informácie k doplnkovej infraštruktúre, na ktoré mu Viera Štupáková  odpovedala.  

 

Záver: Predsedníčka komisie požiadala členov komisie hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 13/2023 
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Komisia regionálneho rozvoja odporúča Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja materiál 

prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu na uznesenie. 

 

Hlasovanie č.7:  

Prítomní: 18 

Za: 18     Proti: 0     Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 8  

Schválenie realizácie a podania projektu H2EU EAST GATE v rámci programu Horizon 

Vyjadrenie: materiál predstavila Ing. Barbora Kováčová  

 

Diskusia: k materiálu diskusia neprebehla.  

 

Záver: Predsedníčka komisie požiadala členov komisie hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 14/2023 

Komisia regionálneho rozvoja odporúča Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja materiál 

prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu na uznesenie 

 

Hlasovanie č.8:  

Prítomní: 18 

Za: 18     Proti: 0     Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 9 

Schválenie podania a realizácie projektu v rámci výzvy IROP-PO7-SC76-2021-80- 

predprojektová príprava 

Vyjadrenie: materiál predstavila Ing. Barbora Kováčová  

 

Diskusia: k materiálu diskusia neprebehla.  

 

Záver: Predsedníčka komisie požiadala členov komisie hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 15/2023 

Komisia regionálneho rozvoja odporúča Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja materiál 

prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu na uznesenie 

 

Hlasovanie č.9:  

Prítomní: 18 

Za: 18     Proti: 0     Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 10 

Vstup KSK do Digitálnej koalície – iniciatívy Národnej koalície pre digitálne zručnosti a 

povolania Slovenskej republiky 
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Vyjadrenie: materiál predstavil Ing. Slavomír Kožár, MBA vedúci Odboru školstva Úradu Košického 

samosprávneho kraja 

 

Diskusia: doc. RNDr. Peter Solár, PhD. Sa opýtal doplňujúce otázky (kto je iniciátorom, počet členov), 

na ktoré mu vedúci odboru odpovedal.  

 

Záver: Predsedníčka komisie požiadala členov komisie hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 16/2023 

Komisia regionálneho rozvoja odporúča Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja materiál 

prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu na uznesenie 

 

Hlasovanie č.10:  

Prítomní: 18 

Za: 18     Proti: 0     Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený 

 

K bodu č. 11 

Schválenie Štatútu Agentúry na podporu regionálneho rozvoja Košice n. o. 

Vyjadrenie: materiál predstavil Ing. Jaroslav Tešliar, Csc.– riaditeľ Agentúry na podporu regionálneho 

rozvoja 

 

Diskusia: k materiálu diskusia neprebehla.  

 

Záver: Predsedníčka komisie požiadala členov komisie hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 17/2023 

Komisia regionálneho rozvoja odporúča Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja materiál 

prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu na uznesenie. 

 

Hlasovanie č.11:  

Prítomní: 18 

Za: 18     Proti: 0     Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený 

 

K bodu č. 12 

Informatívna správa o činnosti Zastúpenia Košického samosprávneho kraja pri EÚ v Bruseli  

Vyjadrenie: materiál predstavila Mgr. Alexandra Kaščaková – vedúca Oddelenia európskych 

záležitostí Úradu Košického samosprávneho kraja 

 

Diskusia: Vedúca Oddelenia európskych záležitostí odpovedala na otázku Ing. Ivety Rušinovej, že 

Úrad Košického samosprávneho kraja zastupuje v Brusel – Michal Roháč.  

 

Záver: Predsedníčka komisie požiadala členov komisie hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 18/2023 

Komisia regionálneho rozvoja odporúča Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja materiál 

prerokovať a zobrať na vedomie podľa predloženého návrhu na uznesenie 
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Hlasovanie č.12:  

Prítomní: 18 

Za: 18     Proti: 0     Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený 

 

K bodu č. 13 

Bod z plánu úloh: pripraviť podklady pre diskusiu v komisií pre vypracovanie dokumentu 

Stratégia rozvoja kúpeľníctva v Košickom kraji 

Vyjadrenie: Materiál predstavila Ing. Barbora Kováčová– vedúca referátu regionálneho rozvoja 

a plánovania 

 

Diskusia: Do diskusie sa zapojili Ing. Slavomír Borovský, Ing. Igor Petrik; Mgr. Ing. Miloš Ihnát a 

RNDr. Martin Smrčo.  

 

Predmetom diskusie boli:  

 Mgr. Ing. Miloš Ihnát požiadal, aby členovia komisie absolvovali výjazd do Sobraniec, 

Turzova a do Byšty 

 Členovia komisie zhodnotili, že požiadavka bola veľmi širokospektrálne definovaná, 

spracovanie strategického dokumentu je personálne aj časovo náročná, členovia požiadali 

o zaslanie materiálu z pohľadu plánovaných aktivít Úradu Košického samosprávneho kraja 

v prípade Turzovských a Sobraneckých kúpeľov.  

 Chýba informácia k vrtu Čižatice a jeho využitiu.  

 

Požiadavka na tajomníčku komisie č.1 

Preposlať členom komisie zoznam plánovaných aktivít v prípade Turzovských a Sobraneckých 

kúpeľov spolu s pripravenými materiálmi.  

 

Požiadavka na tajomníčku komisie č.2 

Napísať majiteľovi Kúpeľov Byšta, či by bol ochotný zafinancovať rozbor vody.  

 

Záver: Predsedníčka komisie požiadala členov komisie hlasovať o návrhu. 

 

Uznesenie č. 19/2023 

 

Komisia regionálneho rozvoja zobrala materiál na vedomie predloženého návrhu 

Hlasovanie č.8:  

Prítomní: 14 

Za: 14     Proti: 0     Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený 

 

K bodu č.14 

Návrhy, podnety a požiadavky 

K materiálu diskusia neprebehla.  
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Požiadavka na tajomníčku komisie č.3 

Ing. Slavomír Borovský požiadal o informáciu, čo plánuje Úrad Košického samosprávneho kraja 

s budovou nemocnice, ktorá sa nachádza v centre mesta Moldava nad Bodvou a je majetkom Úradu 

KSK.  

 

K bodu č.15 

Rôzne 

K materiálu diskusia neprebehla.  

 

K bodu č. 16 

Záver 

Predsedníčka komisie Mgr. Adrianna Gergely Papp konštatoval, že program 3. rokovania Komisie 

regionálneho rozvoja bol vyčerpaný, poďakovala členom komisie za účasť. Najbližšie rokovanie 

Komisie regionálneho rozvoja bude dňa 6.6.2023 o 13:30. 

 

 

Zápisnicu spracovala: Ing. Barbora Kováčová 

 

 

 

 

 

 

 

...................................................... 

Ing. Barbora Kováčová 

tajomník komisie 

...................................................... 

Mgr. Adrianna Gergely Papp 

predsedníčka komisie 

 


